

# 大爱元宇宙 (GreatLoveDAO) AI 智能体应用手册

大爱元宇宙是一个结合了 AI、DeFi、SocialFi 与 GameFi 的变革性 Web3 平台。自 2025 年 5 月上线以来，平台已积累超过 500 万钱包用户。目前，项目正处于从免费社区发展出一个以 **AI 智能体 (AI Agent)** 矩阵订阅为核心的 **AIGC 生产力社区**。

## 一、核心价值: 前 10 万名 AIGC 生产力社区的财富先机

大爱元宇宙 AI 智能体不仅是网络节点，更是具备实际经济效益的数字生产力工具。为了加速 **AIGC 生产力社区** 的建设，项目通过以下机制保障首批参与者的收益：

- **前 10 万名专属获利通道 (先到先得):**
  - 首批 **10 万名** 用户激活 AI 智能体将获得极其优厚的“创始红利”与“返现保护机制”。
  - **110 USDT 的终身权益**: 前 10 万名用户仅需支付一次 110 USDT 订阅费即可永久免除未来月费，并锁定全球 AIGC 生产收益。
- **GLC 奖励保障 (10 万亿储备池):**
  - 无忧回本保障: 若前 10 万名用户在激活后 **30 天内** 未能通过矩阵收益或直推奖金实现 100% 回本 (即累计收益少于 110 USDT)，系统将自动开启补偿。
  - 补偿标准: 系统将从 10 万亿 GLC 奖励池中每日发放 **100 万 GLC** 作为奖励，直至用户通过现金流收益回本，或累计 GLC 补偿达到 **1 亿枚** 为止。
- **GLC 价值底座 (RWA)**: 作为补偿发放的 GLC 是一个以真实世界资产 (RWA) 为基础的社区代币。其底层锚定价值 1 亿美元的稀世国宝——西夏缂丝佛幡，为 GLC 提供了真实的内在价值保障。
- **后期转型**: 当 **AIGC 生产力社区** 达到 **10 万 AI 智能体** 的矩阵规模后，USDT 返现与 GLC 补偿机制将停止，后续用户将转为每月约 10 USDT 且无返现的纯 SaaS 订阅模式。

## 二、什么是 AI 智能体？(AI Agent 核心能力)

大爱元宇宙 AI 智能体是部署在手机 App 上的 Web3 “分布式数字员工”，具备强大的 **AIGC (AI 生成内容) 生产力**。

- **自动化资产生产**: 智能体基于海量古董文物数据自动创作并铸造独特的 NFT 数字艺术品。
- **多维度内容生成**: 自动生成文化传承短视频、健康养生图文及生活方式类的高质量内容并发布至社交网络。
- **智能变现逻辑**:
  - **自动交易**: 智能体在网络中自动挂单交易生成的 NFT。
  - **收益分成**: 通过 AIGC 生产网络产生的收益，按照 **30% 平台留存、70% 智能体持有者分成** 的比例实时分配。
  - **流量收益**: 利用生成的视频内容吸引全球流量，获取广告分红和版权收入。

## 三、个人投入策略: 最大化收益模型

大爱元宇宙 App 为每个用户自动生成 1 主 30 子共 31 个钱包。通过加单激活，每个 App 用户最高可激活 **31 个 AI 智能体**。每个智能体的 10 层矩阵满员后，奖励额最高为 **5,120 USDT** ( $1024 \times 5 = 5,120$ )。

## 1. 普通激活法

- 起步:投入 110 USDT 激活主钱包 AI 智能体。
- 进阶:每当账户奖励额累计达到 110 USDT 后,利用该利润激活名下一个子钱包。
- 目标:逐步铺满 31 个席位,实现单一账户收益最大化。

## 2. 高速激活法

- 起步:支付 110 USDT 激活主钱包,并立即激活名下前 2 个子钱包(额外支付 220 USDT)。
- 即时回流:主钱包作为推荐人将立即获得 **100 USDT** 直推奖金 ( $50 \times 2 = 100$ )。
- 优势:三席驱动,获取矩阵滑落奖励与生产收益的速度显著提升。
- 目标:逐步铺满 31 个席位,实现单一账户收益最大化。

## 四、网红与 KOL 的爆发式变现

1. 自动化绑定:KOL 激活后分享包含个人邀请码的 App 下载链接。粉丝下载后,系统自动锁定 KOL 为其介绍人。
2. 高额直推奖:粉丝激活智能体, KOL 立即赚取 **50 USDT/人** 的直推奖,且无人数上限。
3. 收益示例:1000 名粉丝激活 = **50,000 USDT** 直推奖励,外加其落位带来的持续矩阵管理收益。

## 五、关键操作说明

- 支持代客加单:支持现有会员为他人代付激活费。系统判定支付者为介绍人,新用户可线下向介绍人结算激活费。
- 链上结算:基于 Polygon 链,数据透明不可篡改,奖励额提取秒级到账,0 手续费。

## 六、新用户快速入门指南 (Quick Start Guide)

1. 下载与注册:通过推荐链接或从官网 **GreatLoveDAO.com** 下载大爱元宇宙 App,系统会自动为您生成 1 个主钱包和 30 个子钱包。
2. 准备激活费:在您的去中心化钱包(主钱包)中准备好 **110 USDT** 以及少量的 GAS 费。
3. 执行激活操作:
  - 进入 AI 智能体页面点击“立即加入”,支付 110 USDT 激活主钱包 AI 智能体。
  - 完成 Approval(授权)步骤。
  - 点击 Mint 铸造您的专属 AI 智能体 NFT。
4. 确认状态:激活完成后,您可以在 App 首页看到您的智能体已进入生产状态。如需加速收益,可立即右上角...选择“激活”,点击“子钱包”进行加单操作。
5. 分享获利:在“每日签到领取大爱币”完成后,将您专属的大爱元宇宙 App 下载二维码或链接分享在您的社交平台,粉丝下载后加入 AI 智能体您就自动成为推荐人。每成功推荐一位新会员加入 AI 智能体,50 USDT 奖励将秒级发放到您的奖励账户中。

前 全球 **10** 万个自动返现名额稀缺。立即激活您的手机端 AI 智能体,锁定 **AIGC** 时代的自动化收益!

# GreatLoveDAO AI Agent Application Manual

GreatLoveDAO is a transformative Web3 platform combining AI, DeFi, SocialFi, and GameFi. Since its launch in May 2025, it has amassed over 5 million wallet users. Currently, **the project is evolving from a free community into an AIGC productivity community centered on AI Agent matrix subscriptions.**

## I. Core Value: Wealth Opportunity for the First 100k AIGC Productivity Community Members

GreatLoveDAO AI Agents are not just network nodes; they are digital productivity tools with actual economic benefits. To accelerate the **construction of the AIGC productivity community**, the project ensures the following benefits for early participants:

- **Exclusive Profit Channel for First 100k (First Come, First Served):**
  - The **first 100,000 users** to activate AI Agents will receive generous "Founding Bonuses" and a "Cashback Protection Mechanism".
  - **110 USDT Lifetime Rights:** The first 100,000 users only pay a one-time subscription fee of 110 USDT to permanently waive future monthly fees and lock in global AIGC production earnings.
- **GLC Reward Guarantee (10 Trillion Pool):**
  - **Risk-Free ROI Guarantee:** If the first 100,000 users do not achieve a 100% ROI through matrix or referral rewards within **30 days** of activation (earnings less than 110 USDT), the system will automatically trigger compensation.
  - **Compensation Standard:** The system will distribute **1 million GLC** daily from the 10 trillion GLC reward pool until the user breaks even or total compensation reaches **100 million GLC**.
- **GLC Value Foundation (RWA):** As the basis for compensation, GLC is a community token built on Real World Assets (RWA). It is anchored by a rare national treasure, the Western Xia Kesi Buddhist Banner valued at \$100 million, providing GLC with solid intrinsic value backing.
- **Future Transition:** Once the **AIGC productivity community reaches a matrix of 100,000 AI Agents**, USDT dividends and GLC compensation will stop, and subsequent users will move to a pure SaaS subscription model of approximately 10 USDT per month.

## II. What is an AI Agent? (Core AIGC Capabilities)

GreatLoveDAO AI Agents are **Web3 "Distributed Digital Employees"** deployed on a **mobile App**, equipped with powerful **AIGC (AI Generated Content)** productivity.

- **Auto-Asset Production:** Automatically creates and mints unique NFT digital artworks based on massive library of antique data.
- **Multi-dimensional Content Generation:** Automatically produces high-quality content such as cultural heritage short videos and health/lifestyle posts to be published on social networks.
- **Smart Monetization Logic:**
  - **Auto-Trading:** Automatically lists and trades minted NFTs within the network to

- capture market value.
- **Revenue Distribution:** Earnings generated through the AIGC network are distributed in real-time at a ratio of **30% for the platform and 70% for the Agent holder.**
- **Traffic Earnings:** Uses generated video content to attract global traffic, earning advertising dividends and copyright income.

### III. Personal Investment Strategies: Maximizing Revenue

The GreatLoveDAO App automatically generates 1 main and 30 sub-wallets (31 total) for every user. Through additional activations, **every App user can activate up to 31 AI Agents.** Once a single Agent's 10-layer matrix is full, the **reward amount** reaches up to **5,120 USDT** (1024 \times 5 = 5,120).

#### 1. Standard Activation Method

- **Starting:** Invest 110 USDT to activate the main wallet AI Agent.
- **Advancing:** Every time the **reward amount** reaches 110 USDT, use that profit to activate the next sub-wallet.
- **Goal:** Gradually fill all 31 seats to maximize revenue for a single account.

#### 2. High-Speed Activation Method

- **Starting:** Pay 110 USDT for the main wallet and immediately activate the first 2 sub-wallets (totaling 330 USDT).
- **Instant Return:** The main wallet, acting as the referrer, immediately earns **100 USDT** in direct rewards (50 \times 2 = 100).
- **Advantage:** "Triple-Seat Drive" significantly increases the speed of acquiring matrix spillover and production rewards.
- **Goal:** Gradually fill all 31 seats to maximize revenue for a single account.

### IV. Explosive Monetization for Influencers and KOLs

1. **Automatic Binding:** KOLs share an App download link containing their personal invite code. Once fans download, the system automatically locks that KOL as the Introducer.
2. **High Direct Rewards:** When fans activate an Agent, the KOL earns **50 USDT** per person instantly, with no cap on the number of people.
3. **Revenue Example:** 1,000 fan activations = **50,000 USDT** in direct rewards, plus ongoing matrix management revenue from their placement.

### V. Key Operational Details

- **Proxy Payment Support:** Existing members are supported in paying activation fees for others. The system designates the payer as the Introducer, and new users can settle the **activation fee with the Introducer offline.**
- **On-Chain Settlement:** Based on the Polygon chain, with transparent and immutable data. **Reward amounts** are withdrawn in seconds with 0 fees.

## VI. Quick Start Guide for New Users

1. **Download & Register:** Download the GreatLoveDAO App via a referral link or the official website **GreatLoveDAO.com**. The system will automatically generate 1 main and 30 sub-wallets.
2. **Prepare Fees:** Have **110 USDT** and a small amount of GAS fees (Matic) ready in your decentralized (main) wallet.
3. **Execute Activation:**
  - Enter the AI Agent page and click "Join Now," then pay 110 USDT to activate the main wallet.
  - Complete the Approval step.
  - Click Mint to cast your exclusive AI Agent NFT.
4. **Confirm Status:** Once activated, you can see your Agent in production on the App home screen. To accelerate earnings, you can immediately click the "..." in the top right, select "Activate," and click a "Sub-wallet" to add an order.
5. **Share & Earn:** After completing "Daily Check-in to receive GLC," share your exclusive App download QR code or link on social media. For every new member who activates an AI Agent through you, a 50 USDT reward will be sent to your account in real-time.

**Only 100,000 global automatic cashback slots available. Activate your mobile AI Agent now and lock in automated earnings in the AIGC era!**